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Vážené předsednictvo, KP, 

Níže zasílám informace ohledně dnešního zasedání KP FCI, kterého jsem 

se online zúčastnila.  

1. Seznam plemen, která mohou obdržet FCI titul. 

Původní seznam plemen byl v nových řádech platných od května 2023 

omezen pouze na pracovní plemena, ostatní byla uvedena s možností 

startu, ale bez možnosti zadání FCI titulu.  

FCI v nejbližším termínu rozešle všem NCO dotazník ohledně možnosti 

zastřešení plemene ze země původu. Na základě jeho vyplnění a zaslání 

zpět na FCI bude možné dané plemeno opět na seznam přidat. 

2. MS FMBB 

Na základě došlé korespondence ohledně FMBB byly ode mě vyžádány 

další podklady a KP FCI dospěla k závěru ohledně možnosti zastřešení 

akce a posouzení akce FCI rozhodčími. Stanovisko bude v nejbližších 

dnech zasláno předsedou KP FCI p. Gáborem Keve. 

3. Na vědomí a ke krátké diskuzi: 

- změna pravidel HWT a IHT CS (předložila Rájová) – bude 

dokončeno a odhlasováno na dalším zasedání 

- Zpráva z FCI školení rozhodčích (G.Keve) 

- Situace v jednotlivých státech  

 

4. ME FCI TS 2023 Maďarsko 

Během příštího týdne by měly být otevřeny přihlášky, přípravy vrcholí a 

svou účast zatím potvrdili: Česká republika, Švédsko, Finsko, 

Maďarsko, Itálie, Německo, Slovensko. 

5. Další zasedání proběhne 25.-26.11.2023 ve Švédsku. Před tímto 

zasedáním bychom měli mít další online meeting (přípravnou 



schůzku,  projednání pošty atd.) 

 

6. KP FCI nyní pracuje bez jednatelky, která byla odvolána svou NCO. 

Ve výboru jsou nyní pouze předseda a místopředseda. 

 

7. Na další zasedání budu potřebovat statistiky ze závodů v ČR, ráda 

bych proto požádala KP o spolupráci a poskytnutí těchto statistik pro 

potřeby KP FCI. 

 

8. K diskuzi – budeme mít zájem (organizátora) pro pořádání ME FCI 

v roce 2025? Bude se projednávat na schůzce ve Švédsku. Prosím 

KP o oslovení zastřešujících spolků, případně přímo možných 

organizátorů. 

 

S pozdravem Daniela Rájová 


